

Economics of Patient Safety- Request for Applications

The Canadian Patient Safety Institute (CPSI), together with Baxter and 3M, have jointly identified the need to better understand the **economics of patient safety**. In particular, CPSI, Baxter and 3M wish to gain an evidence-informed sense of:

- the cost borne by the health system in Canada arising from adverse events and
- the economic value of programs which enhance the use of best practices and reduce unsafe practice – in clinics, large institutions and whole populations.

CPSI is requesting applications from research teams that will report on the economics of patient safety. Projects funded must have the economics of patient safety as the primary focus.

The application deadline for the above funding opportunities is **November 17, 2009 at 12 pm MT**.

To find out more about the Economics of Patient Safety Request for Applications, please visit:

www.patientsafetyinstitute.ca

Demande de propositions: L'économie de la sécurité des patients

L'Institut canadien pour la sécurité des patients, 3 M et Baxter ont conjointement conclu à la nécessité de mieux comprendre l'« économie » de la sécurité des patients. L'ICSP, 3 M et Baxter souhaitent plus particulièrement déterminer, à l'aide de données fondées sur l'expérience clinique :

- les coûts qu'entraîne la survenue d'événements indésirables pour le système de santé canadien et
- la valeur économique des programmes qui valorisent l'adoption de pratiques exemplaires et réduisent les pratiques dangereuses – tant dans les cliniques, les grands établissements qu'au sein de populations entières.

C'est dans cette optique que l'ICSP adresse la présente demande de propositions aux équipes dont les recherches portent sur l'« économie » de la sécurité des patients.

Les propositions dûment remplies doivent parvenir au bureau de l'ICSP au plus tard **le 17 novembre 2009, à 12 h, HR**.

Pour de plus amples informations en ce qui concerne la demande d'appel de l'Économie de la sécurité des patients, veuillez visiter notre site Web au :

www.securitedespatients.ca